
Návrhy studentských senátorských projektů 
 
Níže předkládané návrhy projektů bychom rádi prodiskutovali a následně hlasovali o přijetí usnesení 
oficiálně podporující jejich realizaci a prosazovaní v rámci agendy AS. V případě, že by jednotliví 
členové AS z řad akademických pracovníků měli zájem se do projektů rovněž zapojit, velmi uvítáme 
jejich zkušenosti, možnost mentoringu (poradního, praktického či organizačního) případně i čistě jen 
jejich osobní zaštítění daného projektu.  

Marek Šoltys: 

Příspěvek na jídlo pro doktorandy i v jídelnách Zikova a Blox 

 Předchozí argumentace - nedostatečná kapacita jídelny Zikova pro zahrnutí doktorandů – 
s BLOX jídelnou již není relevantní z důvodu odlivu strávníků do jídelny BLOX 

 Projednat s paní kvestorkou možnost přispívat na jídlo i doktorandům v jídelnách Zikova a 
BLOX na karty ISIC. 

Posezení pro studenty na chodbách - reorganizace chodeb 

 Zjištění stavu úložných prostor a předmětů umístěných na chodbách ve vlastnictví ústavů FCHI 
 Prozkoumat jejich využití a vytíženost- případně domluvit odstranění nepotřebných 
 Zmapovat vhodná místa pro umístění stolků a židlí pro sezení na chodbách 
 Navrhnout plán postupné realizace umisťování těchto nových míst. 
 (zrevidovat „výzdobu“ chodeb – zastaralé nevzhledné postery, nástěnky, atd. – dát podnět 

vlastníkům k aktualizaci / odstranění?) 

Placené pozice pro doktorandy 

 Vytvořit jednu až několik prestižních doktorandských pozic, které by měly garantovaný 
pracovní úvazek 

 Lákat tak více excelentních studentů, kteří dnes odchází po magistru z důvodu nejistého 
finančního ohodnocení na doktorském studiu – šance jak přilákat více doktorandů i pro 
skupiny s menším financováním, které si nemohou dovolit přispívat doktorandům z vlastního 
rozpočtu / grantů 

 Vedoucí skupin by nejprve podali návrhy na konkrétní projekty - z nich by byly vybrány nejlepší 
– např. veřejnou soutěží 

 Kandidáti na doktorské studium by si mohli vybrat, zda se chtějí ucházet o jednu z těchto 
prestižních pozic – ve výběrovém řízení by byli vybráni nejlepší, kteří by pozici získali 

Jiří Velas 

Řešení problematiky dostupnosti tělesné výchovy (TV) pro doktorandy 

 Vznikající problém s nutností zápisu účasti na TV do studijního plánu 
 Pravděpodobným řešením bude možnost přihlášení na volné pozice v jednotlivých tělocvicích 

přes registrační systém na stránkách KTV 

Rozvíření a podpora diskuze o rozdělování peněz mezi doktorandy z fondu na 

nespecifický vědecký výzkum 

 60 % rozpočtu je vyhrazeno pro doktorandy, z toho jsou financovány především VIGy a 
oborové IGy a to včetně provozních nákladů 

 Zmíněných 60 % je nerovnoměrně distribuováno mezi fakulty 
 Již několik let neaktualizovaný a již výrazně nerovnoměrný systém s nejasnými pravidly a 

obtížně získatelnými údaji 



Jakub Mužík 

Vytvoření online verze Průvodce prváka na oficiálních stránkách VŠCHT Praha 

 formulovat všechny důležité informace pro nové studenty 
 Základní informace o studiu 
 možnosti na realizaci vědecké činnosti 
 studentské spolky a akce určené studentům  

Tuto verzi zinteraktivnit pro přirozený rozvoj stránky 

 Možnost vkládání komentářů od studentů 
 Vytvoření úložiště pro výpisky, příklady 
 Vytvoření anket 
 Otevřené konverzace k předmětům I vyučujícím 

 


